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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2024/25:327 Kliniska läkemedelsprövningar

Enligt statistik från Läkemedelsverket minskade de kliniska 
läkemedelsprövningarna med 21 procent under 2023. Detta oroar mig, då det 
är otroligt viktigt att prova under realistiska förhållanden. Det är väldigt positivt 
att Tidöpartierna avsätter extra budgetmedel under kommande år till detta.

Kliniska prövningar bidrar till att patienter kan dra nytta av nya läkemedel och 
behandlingsformer. Detta påskyndar möjligheten att snabbare få ut dessa på 
marknaden så att fler patienter kan ta del av dessa produkter.

Min fråga till statsrådet Acko Ankarberg Johansson är därför:

 

Vilka ytterligare åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att öka 
antalet kliniska läkemedelsprövningar?

………………………………………

Christian Lindefjärd (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-25
Besvaras senast
2024-11-06 kl. 12.00


